

Date: 26/05/2025 KREC/FIN/2025/18

AQARAT عقارات

التاريخ: 2025/05/26 KREC/FIN/2025/18

To: Boursa Kuwait Company

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Subject: Postponement of the Confirmation of the corporate Action schedule

Reference to the above subject, and in accordance with clause (3) of Article (9-28) of Boursa Kuwait Rulebook regarding the confirmation announcement of the corporate action schedule or any change in the schedule, and based on the delegation granted by the General Assembly to the Board of Directors to amend the timeline schedule if unable to announce the confirmation of the schedule eight days before the record date.

We hereby inform you that the confirmation of the corporate action schedule has been postponed due to the pending completion of governmental procedures. The revised dates will be determined and disclosed once the necessary procedures have been finalized.

Kuwait Real Estate Company affirms its full commitment to the applicable regulatory requirements in this regard and will disclose the confirmed dates as soon as they become available. ensuring sufficient time shareholders and the public to review the updated entitlement timeline.

الموضوع: تأجيل التأكيد على الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم

بالاشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلتزاما بالبند (3) من المادة (9-28) من كتاب قواعد البورصة بشأن تأكيد الإعلان عن الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم أو أي تغيير يطرأ على الجدول، وبناء على تفويض الجمعية العامة لمجلس الإدارة بتعديل الجدول الزمني في حال تعذر الإعلان عن تأكيد الجدول الزمنى قبل تاريخ الإستحقاق بثمانية أبام

نفيدكم علما بتأجيل الإعلان عن تأكيد الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم نظرا لعدم الإنتهاء من إتمام الإجراءات الحكومية حتى الآن، حيث سيتم تحديد والإفصاح عن التواريخ المؤجلة بعد الإنتهاء من الإجراءات اللازمة.

وتؤكد شركة عقارات الكويت إلتزامها بالقواعد المنظمة في هذا الشأن وذلك خلال الإفصاح عن التواريخ المحددة فور توفرها وإتاحة الوقت الكافي للجمهور والمساهمين بالإطلاع على الجدول الزمني لاستحقاقات الأسهم الجديد.

Best Regard

*CC:

A.E

CMA - Disclosure Dept.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،، > طلال جاسم البحر

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي

السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الافصاح

عقارات . 🕮 عقارات الكويت ش.م.ك.ع

Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.

شركة عقد السركة عقد المادية المادية المادية عقد المادية المادية المادية المادية المادية المادية المادية المادية

تأسست عام 1972 Established in

صندوق بريد 1257، الصفاة 13013، الكويت، مبنى سوق الكويت، الدور الثامن

P.O. Box 1257, Safat 13013, Kuwait, Souk Al Kuwait Building, 8th Floor T. +965 1 828 999 F. +965 2241 8154

رأس المال المدفوع والمصدر Paid up Capital K.D. 100,420,696.200 مقدار رأس المال المصرح به Paid up Capital K.D. 100,420,696.200 info@agarat.com.kw www.agarat.com.kw

سجل تجاری CR No. 64

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information

Date	26/05/2025	2025/05/26	التاريخ
Listed Company Name	Kuwait Real Estate Co.	شركة عقارات الكويت	إسم الشركة المدرجة
Disclosure Address	Postponement of the Confirmation of the corporate Action schedule	تأجيل التأكيد على الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم	عنوان الإفصاح
	We hereby inform you that the confirmation of the corporate action schedule has been postponed due to the pending completion of governmental procedures. The revised dates will be determined and disclosed once the necessary procedures have been finalized. Kuwait Real Estate Company affirms its full commitment to the applicable regulatory requirements in this regard and will disclose the confirmed dates as soon as they become available, ensuring sufficient time for shareholders and the public to review the updated entitlement timeline.	نفيدكم علما بتأجيل الإعلان عن تأكيد الجدول الزمني لإستحقاقات الأسهم نظرا لعدم الإنتهاء من إتمام الإجراءات الحكومية حتى الأن، حيث سيتم تحديد والإفصاح عن التواريخ المؤجلة بعد الإنتهاء من الإجراءات اللازمة. وتؤكد شركة عقارات الكويت التزامها بالقواعد المنظمة في هذا الشأن وذلك خلال الإفصاح عن التواريخ المحددة فور توفرها وإتاحة الوقت الكافي للجمهور والمساهمين بالإطلاع على الجدول الزمني الجديد.	المعلومات الجوهرية
The financial impact of the development (if any)	No Impact	لايوجد تأثير في الوقت الحالي.	الأثر المالي للتطور الحاصل (ان وجد)

يتحمل من أصدر الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الوارده فيه ودفقها وإكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خلطنة أو ناقصة وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الافصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الالكترونية أو موقعها الالكتروني أو نتيجة إستخدام هذا الافصاح بأي طريقة أخرى

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

طلال جاسم البحر نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي A Q A R A ا تارات مارات الكويت ش. م.ك. ع Kuwait Real Estate Company (2)

A.Z